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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET  2015-05-05 
Plats  Kommunhuset i Lomma, sammanträdesrum Flädie   
Tid kl. 18.00-20.00 

 
 

Ledamöter 
 
 
 
 
 
Representanter 

Sofia Forsgren-Böhmer (M) ordförande  
Alf Michelsen (M) ledamot  
Britt Hjertqvist (FP) ledamot 
Pia Johnson (S) ledamot  
 
Anders Khullar, HSO 
Gunnel Wallander, HSO  
Eva Halleus, HSO 
Leif Bjurström,HSO 
Bo Brandin, Synskadades Förening 
Marianne Göransson, Demensföreningen 
 

 

Övriga deltagare 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Patric Bystedt (M)  
Amelie Gustafsson, socialchef 
Susanne Persson, nämndsekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Utses att justera Bo Brandin   

Justeringens plats 
och tid 

Kommunhuset i Lomma, 2015-05- 
 

Paragrafer 1-7 

Underskrifter Sekreterare   

  Susanne Persson   
 Ordförande   

  Sofia Forsgren Böhmer  
 Justerande  

 
 

 
 

 Bo Brandin  
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ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Beslutande organ Kommunala Handikapprådet    

Sammanträdesdatum 2015-05-05   

Paragrafer 1-7   

Datum när anslaget 
sätts upp 

 Datum när anslaget 
tas ned 

 

Förvaringsplats för  
protokollet 

Kommunhuset i Lomma    

 
Underskrift 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 1 
 

 
Närvaro- och yttranderätt 
 
Ärendebeskrivning  
Patric Bystedt (M) önskar på uppdrag av Jerry Ahlström (M) närvara på dagens 
sammanträde som representant för Miljö-och Byggnadsnämnden.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
-Kommunala Handikapprådet beslutar att medge Patric Bystedt (M) närvaro- och 
yttranderätt.  

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 2 
 

 
Revidering av reglemente för Kommunala Handikapprådet 
 
Ärendebeskrivning  
Reglementet för Kommunala Handikapprådet är i behov av revidering. Handi-
kapprådets syfte, ansvar, mötesform och sammansättning behöver ses över. 
Vid sammanträdet 2014-05-06 beslutade Kommunala Handikapprådet att en över-
syn av reglementet skulle genomföras. En arbetsgrupp utsågs som skulle arbeta 
med översynen. 
 
Vid sammanträdet 2014-10-07 beslutade Kommunala Handikapprådet om att för-
slaget till revidering av reglemente behövde ses över ytterligare och att förslaget 
skulle återremitteras.  
 
Till dagens sammanträde har förslag till nytt reglemente tagits fram.  
 
Kommunala Handikapprådets handläggning  
Under sammanträdet enas Kommunala Handikapprådet om följande ändringar i 
förslaget till reglemente:  
 
- Ordet ”handikapp” ersätts med ”funktionshinder” 
- Ordet ”funktionsnedsatta” ersätts med ”personer med funktionsnedsättning” 
-Text ska läggas till i förslaget till reglemente om att ålderspresidenten (den till 
åldern äldste ledamoten) vid ordförande och vice ordförandes frånvaro utses till 
ordförande för sammanträdet.  
 
Behovet av att byta namn på Kommunala Handikapprådet lyfts då begreppet  
handikapp inte längre är korrekt att använda. Två förslag på namn presenteras  
under mötet: ”Kommunala Funktionshindersrådet” samt ”Kommunala rådet för 
funktionshindersfrågor”.  
 
Valet av nytt namn kommer att avgöras genom omröstning. Namnförslaget 
”Kommunala Funktionshindersrådet” benämns förslag 1 och namnförslaget 
”Kommunala rådet för funktionshindersfrågor” benämns förslag 2. Omröstningen 
genomförs genom handuppräckning. Efter genomförd omröstning konstaterar  
ordförande Sofia Forsgren-Böhmer (M) att förslag 1, ”Kommunala Funktionshin-
dersrådet”, har fått 10 röster och därmed kommer att bli det nya namnförslaget på 
rådet.  

 
 
 
 
 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
 Sammanträdesdatum s. 5 (11) 

 
 Utdragsbestyrkande 

 
 

 
KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
Forts. § 2 
 
 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
-Kommunala Handikapprådet beslutar att, efter nedanstående ändringar genom-
förts, föreslå socialnämnden rekommendera kommunfullmäktige att fastställa  
förslag till reglemente:  

 
- Ordet ”handikapp” ersätts med ”funktionshinder” 
 
- Ordet ”funktionsnedsatta” ersätts med ”personer med funktionsnedsättning” 

 
-Text läggs till i förslaget till reglemente om att ålderspresidenten (den till åldern 
äldste ledamoten) vid ordförande och vice ordförandes frånvaro utses till  
ordförande för sammanträdet.  
 
-Namnet ”Kommunala Handikapprådet” byts ut till ”Kommunala  
Funktionshindersrådet”  

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 3 
 

 
Representant till Skånetrafikens kundråd 
 
Ärendebeskrivning  
Den överenskommelse som Lomma kommun har med Skånetrafiken kring färd-
tjänst innebär att det bildades 3 råd; politiskt råd, tjänstemannaråd och ett kund-
råd. Som representanter för kundrådet valde Kommunala Handikapprådet den  
5 maj 2012 Kerstin Eberhard och Bo Brandin. 
 
Till Skånetrafiken har det från Kommunala Pensionärsrådet inkommit propåer om 
att de önskar representation i kundråden. Skånetrafiken har nu meddelat att utav 
de två ledamöter som utses från respektive kommun så ska minst en vara från  
Kommunala Handikapprådet. Detta ger en öppning för att gå Kommunala  
Pensionärsrådet till mötes. Den andra representanten föreslås därmed utses av  
Kommunala Pensionärsrådet.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
- Kommunala Handikapprådet beslutar att välja Bo Brandin till representant till 

  Skånetrafikens kundråd samt att representant till kundrådet ska väljas vart 4:e år.  
 
- Kommunala Handikapprådet beslutar att avstå valet av en representant i  
Skånetrafikens kundråd till Kommunala Pensionärsrådet. 

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 4 
 

 
Rapport från utskottet för tillgänglighetsfrågor  
 
Ärendebeskrivning  
HSOs representanter från utskottet för tillgänglighetsfrågor rapporterar om  
utskottets arbete.  
 
HSOs representanter upplever att arbetet i utskottet och samarbetet med tjänste-
männen fungerar bra. De problem avseende tillgänglighet som representanterna 
lyfter på mötena blir uppsatta på en åtgärdslista och åtgärdade.  
 
Vid förra mötet med utskottet bestämdes att möjligheterna till att genomföra en 
utbildning i tillgänglighet skulle undersökas. Fokus för den tänkta utbildningen 
ska vara yttre miljö. På kommande möte med utskottet, 2015-05-07,  
kommer kommundirektör Jan Sohlmér att återrapportera huruvida en utbildning 
kommer att anordnas.  
 
På kommande möte med utskottet kommer även socialförvaltningen att redogöra 
för arbetet med färdigbehandlade patienter. Frågan har lyfts med anledning av en 
artikel i Sydsvenskan om kommunens kostnader för färdigbehandlade patienter.  
 
Förberedelsearbetet med att installera en badhiss vid I-bryggan har pågått under 
de senaste månaderna. Badhissen kommer att invigas under maj månad.  
 
Brist på uppfasning vid parkeringsplatser på Centrumgatan påpekas. Bristen på 
uppfasning gör det svårt för en person som har rullstol att ta sig in och ut ur bilen. 
 
En fråga ställs angående övergångsställe och ljussignaler som tidigare funnits på 
Västanvägen vid Bjärehov. Alf Michelsen, ordförande i tekniska nämnden, svarar 
att ljussignaler finns på få ställen i kommunen och att det är få platser som moti-
verar ljussignaler.  
 
De frågor som lyfts under mötet som är av mer praktisk karaktär kommer repre-
sentanterna att ta med sig för att istället hantera dessa frågor i utskottet för till-
gänglighetsfrågor.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande: 
- Kommunala Handikapprådet lägger informationen från utskottet för  
tillgänglighetsfrågor till handlingarna. 
 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 5 
 

 
Information från nämnderna  
 
 

Ärendebeskrivning 
Ledamöterna informerar om vilka frågor som är aktuella inom nämnderna.  
 
Sofia Forsgren-Böhmer (M), ordförande i socialnämnden, informerar om följande 
ärenden:  
 
-    Kommundialog har ägt rum med nämnderna. Vid kommundialogen presente-

rade ordförande Sofia Forsgren-Böhmer och vice ordförande Britt Hjertqvist  
aktuella frågor inom socialnämndens ansvarsområde.  
 

-    En upphandling görs för närvarande inom äldreomsorgen och  
Sofia Forsgren-Böhmer informerar om arbetet med upphandlingen.  
 

-    Arbetet med ett nytt hälso- och sjukvårdsavtal pågår.  
 
 

Patrik Bystedt (M), ledamot i miljö- och byggnadsnämnden, redogör för vilka  
områden som miljö- och byggnadsnämnden ansvarar för samt informerar om  
följande aktuella frågor som nämnden arbetar med: 
 
- Ett arbete pågår för närvarande med inrättande av ytterligare naturvårdsområ-

den och naturreservat i Lomma kommun: Alkärret och Habo Fure. 
 

- Attefallshus och möjligheterna för att bygga dessa.  
 

- Järnvägen och höga ljudnivåer.   
 

 

Alf Michelsen (M), ordförande i tekniska nämnden, redogör för vad som är  
aktuellt inom tekniska nämndens område: 
 
- Utvärdering har gjorts av byggnation och miljö för Lomma strandstråk. En  

utredning har även gjorts avseende gångfartsområden Lomma hamn. Enkäter 
har delats ut till de boende och utifrån resultatet har en rapport med förslag till 
åtgärder sammanställts. Utifrån utvärdering av resultatet kommer eventuellt 
även andra områden att åtgärdas fram över.  
 

- Vid Kajgatan och vägen till stranden kommer en ny bro att bli klar under maj 
månad. En bro planeras även att byggas vid Oscars bro.  
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
Forts. § 5 
 

 
- En ny cykelplan har tagits fram för Lomma kommun.  

 
- Invigning av den nya rondellen vid Slättäng kommer att ske onsdagen den 6 

maj kl 13.30. Alla är välkomna på invigningen.  
 

Kommunala Handikapprådet beslutar följande:  
- Kommunala Handikapprådet har tagit del av informationen.  

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 6  
 

 
Information från representanterna 

 
Representanterna meddelar att ingen ytterligare information finns att rapportera.  

 
––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
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KOMMUNALA HANDIKAPPRÅDET 2015-05-05 

 
§ 7  
 

 
Övrigt 

 
- Namndiskussion för Kommunala Handikapprådet behandlades under § 2,  

Revidering av reglemente.  
 

- Amelie Gustafsson, förvaltningschef för socialförvaltningen, informerar om 
sommarpraktik för ungdomar med funktionsnedsättning. Ett antal ferieplatser 
finns att tillgå. En individuell bedömning görs i varje enskilt fall och plane-
ringen utgår från individens specifika behov.  
 

- En skrivelse (dnr KS/KF 2014:363.109) har 2014-10-21 inkommit angående 
dålig belysning mellan Blåbärsgatan och Kråkbärsgatan. Skrivelsen är ställd 
till kommunala Handikapprådet och kommunstyrelsen. Tekniska förvaltning-
en har 2014-10-29 besvarat skrivelsen och informerat om att förvaltningen  
avser att se över och utföra nödvändiga åtgärder under 2015.  

 
Kommunala Handikapprådet beslutar följande:  
- Kommunala Handikapprådet har tagit del av informationen.  
 

––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
 
 

 
 

 
 

  
 
 


